





# 施工辅料系统

CONSTRUCTION ACCESSORIES SYSTEM



### 上海威泽装饰材料有限公司

- 地 址:上海市金山区阳达路9号
- 电 话:400-803-2133
- 官 网:www.weize-group.com
- 邮 箱:shwz88@yeah.net

上海威泽装饰材料有限公司

SHANGHAI WEIZE DECORATIVE MATERIAL CO., LTD.

威泽严格遵照统一授权、统一形象、统一服务的经营模式,稳步建设品牌专营店并在国内建立了完善的销售网络。一批经过国际营销机构专业培训的服务经理,将近距离为您解决疑难困惑,构建起强大的、富有经验的服务团队。

采用先进技术,以高品质的产品推动着行业的发展。在激烈的市场竞争中,抓住商机,勇于创新,以 优质而稳定的产品,用心而诚恳的服务,以客户至上为原则,并在广大客户的关怀支持下取得了良 好的市场份额。

产品已通过欧盟SVHC认证和法国A+认证,为消费者打造环保健康的家居生活环境。

Weize strictly follows the business model of unified authorization, unified image and unified service. Steadily build brand franchise stores and establish a complete sales network in China.

A group of service managers who have been professionally trained by international marketing agencies which assist you to solve problems and confusions at close range. Build a strong and experienced service team.

Adopt advanced technology and promote the development of the industry with high quality products. Under the fierce competing market, seize business opportunities, brave in innovation, with high quality and stable products, attentive and sincere service, and customer first as the principle, and achieved a good market under the supporting of customers.

Products passed EU SVHC certification and French A+ certification, creating an environmental-friendly and healthy home life environment for customers.



www.weize-group.com

### 糯米胶 GLUTINOUS ADHESIVE

### | 威泽糯米胶

WEIZE GLUTINOUS ADHESIVE

威泽糯米胶是以天然植物为主原料,采用先进技术研发生产的 天然环保产品。本产品通过进一步配方优化,流平性能优异,调 制后涂布均匀、平滑性更强,有效提高施工便利性,便于施工的 同时确保施工质量,是秉承企业技术创新理念所开发的一款新 型产品。

Weize glutinous adhesive is made of natural plants as the main raw material, natural and environmental-friendly products developed and produced with advanced technology. Through further formula, uniform coating and stronger smoothness after modulation which effectively improves the convenience of construction, and ensures the construction quality. It is a new product developed by adhering to the concept of technological innovation.

### 兑水比例:

胶和水按1: 0.6-1.2 的比例稀释

### Water ratio:

Glue and water are diluted in a ratio of 1:0.6-1.2.





### | 威泽墙布防霉糯米胶

WEIZE MILDEW-PROOF GLUTINOUS ADHESIVE FOR WALLCOVERING

威泽墙布防霉糯米胶是采用天然植物为主要原料,特别引入长效抗霉因子,能够有效抑制霉菌滋生,本产品是针对墙布偏重偏厚易透胶特点研发、通过一系列复合变性处理生产制得的新型环保高性能产品。不仅水溶性好、胶痕易清理,更具备极强的粘性,有效解决了墙布难粘贴,易脱落问题,适用于多种类型墙布,通用性能广泛。

Weize Mildew-proof glutinous adhesive for wallcovering is made of natural plants as main raw material, especially using mildew-proof factor, which effectively inhibit the growth of mold. This product is developed that the glue is easy to penetrate from wall coverings that are heavy and thick. A new type of environmental-friendly,high-performance product produced through a series of compound denaturation treatments. Good performace of water solubility, the glue marks are easy to clean, and has strong viscosity, which effectively solves the problem that wall coverings are difficult to paste and easy to fall off. It suits for various types of wall coverings and widely used.

### 兑水比例:

胶和水按1: 0.6-2.0的比例稀释

### Water ratio:

Glue and water are diluted in a ratio of 1:0.6-2.0.





### l 威泽婴童糯米胶

WEIZE GLUTINOUS ADHESIVE FOR INFANTS AND CHILDREN

威泽婴童糯米胶是针对婴童幼小体质研发的新一代环保糯米胶 产品,精选天然原料,采用更为温和的配方,特别添加香蕉萃取 精华,有效抑菌、净化室内空气。本产品还通过欧盟SVHC环保认 证、法国VOC环保等级(A+)检测,环保更安心,多角度呵护宝宝 和家人的健康。

Weize glutinous adhesive for infants and children is a new type of environmental-friendly product developed for infants and young children. It selected natural raw materials and adopts a milder formula. Banana extract is specially added to effectively inhibit bacteria and purify indoor air. This product passed the EU SVHC environmental-friendly certification and the French VOC environmental-friendly level (A+) test, which making it more environmental-friendly and caring for the health of babies and family members.

### 兑水比例:

胶和水按1: 0.6-2.0的比例稀释

### Water ratio

Glue and water are diluted in a ratio of 1:0.6-2.0.





### |威泽婴童防霉糯米胶

WEIZE MILDEW PROOF GLUTINOUS ADHESIVE FOR INFANTS AND CHILDREN

威泽婴童防霉糯米胶是基于墙面特点针对孕婴家庭研发设计 的新型糯米胶产品,采用天然原料和更为温和的配方,特别添 加草莓萃取精华,有效抑制霉菌滋生,具有塑形性能优异、绿色 环保等特点。本产品还通过欧盟SVHC环保认证、法国VOC环保 等级(A+) 检测,环保更安心,多角度呵护宝宝和家人的健康。

Weize mildew proof glutinous adhesive for infants and childrenis a new type of product that based on the characteristics of the wall surface which developed and designed for pregnant and infant families. It adopts natural raw materials and a milder formula, which especially adding strawberry extract effectively inhibit the growth of mold, and has the characteristics of good shaping performance and environmental-friendly. This product passed the EU SVHC environmental-friendly certification and the French VOC environmental-friendly level (A+) test, which making it more environmental-friendly and caring for the health of babies and family members.

### 兑水比例:

胶和水按1: 0.6-2.0的比例稀释

### Water ratio

Glue and water are diluted in a ratio of 1:0.6-2.0.





### 墙基膜 WALL BASE FILM

### | 威泽全护墙基膜

WEIZE FULL EFFECT WALL BASE FILM

威泽全护墙基膜是根据多种墙面特性而研发的一款多功能墙基膜。具有成膜厚、硬度高、封 闭性好,抗碱防潮等特点,在墙面基层形成有效封闭防护膜,强化墙内微循环,紧固密实墙体 ,缓解水分及碱性物质渗出,延长墙纸、墙布生命周期。

Weize full effect wall base film is a multi-functional wall base film developed according to the characteristics of various walls. It has the characteristics of thick film, good hardness, good sealing, anti-alkali and moisture-proof. It forms an effective protective film on the base of the wall, strengthens the microcirculation in the wall, and reinforce the dense wall, relieves the leakage of moisture and alkaline substances, which prolongs the life of the wallpaper and wallcovering.

### 兑水比例:

基膜按0-30%比例进行清水稀释

### Water ratio:

The base film is diluted with water according to the proportion of 0-30%.



### | 威泽防霉渗透墙基膜

威泽防霉渗透墙基膜是针对墙体特点研发的一款新型产品,特别添加了"防霉因子",采用先进技术 生产而成、纳米级微分子渗入墙基、加速固化松软墙面、耐碱防潮、超高的附着力、更增强墙面的抗击 性和抗开裂性,便于墙纸、墙布施工及后续维护。

Weize mildew-proof penetrating wall base film is a new product developed based on the characteristics of the wall. It is specially added with "anti-mold factor" and produced by advanced technology. Nano-scale micro-molecules penetrate into the wall base which to accelerate curing softness the wall surface.alkali-resistant and moisture-proof, and has super high adhesion, which enhances the impact resistance and crack resistance of the wall surface. It is convenient to construction, maintenance for wallpaper and wallcovering.

### 兑水比例:

基膜按0-30%比例进行清水稀释

### Water ratio:

The base film is diluted with water according to the proportion of 0-30%.



### | 威泽婴童全护墙基膜

WEIZE FULL EFFECT WALL BASE FILM FOR INFANTS AND CHILDREN

威泽婴童全护墙基膜是针对婴童幼小体质而研发设计,配方更为温和、环保的墙基膜产品。产 品可固化松软墙面、耐碱防潮、在墙面基层形成有效的封闭防护膜,增强墙面的抗击性和抗开 裂性。便于施工和维护,延长墙纸、墙布生命周期。

Weize full effect wall base film for infants and children is a product developed and designed for infants and children with a milder formula and more environmentally friendly formula. The product can solidify the soft wall surface, resist alkali and moisture, form an effectively protective film on the base layer of the wall surface, and enhance the impact resistance and crack resistance of the wall surface. It is convenient for construction and maintenance, and prolongs the life of wallpaper and wallcovering.

### 兑水比例:

基膜按0-30%比例进行清水稀释

The base film is diluted with water according to the proportion of 0-30%.



### | 威泽婴童防霉渗透墙基膜

WEIZE MILDEW-PROOF PENETRATING WALL BASE FILM FOR INFANTS AND CHILDREN

威泽婴童防霉渗透墙基膜是针对婴童幼小体质而研发的新一代环保墙基膜,特别添加"防霉 因子",配方更为温和、环保,有效呵护宝宝和家人健康。产品可固化松软墙面、耐碱防潮,提 高墙体强度与致密性,增强墙体的阻水性、抗盐析性、抗碱性、抗击性和抗开裂性等性能。

Weize mildew-proof penetrating wall base film for infants and children is a product developed and designed for infants and children, which environmental-friendly. Especially added "anti-mildew factor", the formula is more mild and environmentally friendly, which effectively protecting the health of babies and family members. The product can cure soft walls, alkali resistance and moisture resistance, improve the strength and compactness of the wall, and enhance the water resistance, salting-out resistance, alkali resistance, impact resistance and crack resistance of the wall.

基膜按0-30%比例进行清水稀释

### Water ratio

The base film is diluted with water according to the proportion of 0-30%



### | 威泽婴童全护墙基膜

WEIZE FULL EFFECT WALL BASE FILM FOR INFANTS AND CHILDREN

威泽婴童全护墙基膜是针对婴童幼小体质而研发设计,配方更为温和、环保的墙基膜产品。产品可固化松软墙面、耐碱防潮,在墙面基层形成有效的封闭防护膜,增强墙面的抗击性和抗开裂性。便于施工和维护,延长墙纸, 塘布牛命周期。

Weize full effect wall base film for infants and children is a product developed and designed for infants and children with a milder formula and more environmentally friendly formula. The product can solidify the soft wall surface, resist alkali and moisture, form an effectively protective film on the base layer of the wall surface, and enhance the impact resistance and crack resistance of the wall surface. It is convenient for construction and maintenance, and prolongs the life of wallpaper and wallcovering.

### 兑水比例:

基膜按0-30%比例进行清水稀释

### **Nater ratio**

The base film is diluted with water according to the proportion of 0-30%.



### | 威泽全护墙基膜

WEIZE FULL EFFECT WALL BASE FILM

咸泽全护墙基膜是根据多种墙面特性而研发的一款多功能墙基膜。具有成膜厚、硬度高、封闭性好, 抗碱防潮等特点,在墙面基层形成有效封闭防护膜,强化墙内微循环,紧固密实墙体,缓解水分及碱 性物质渗出、延长墙纸、塘布牛命周期。

Weize full effect wall base film is a multi-functional wall base film developed according to the characteristics of various walls. It has the characteristics of thick film, good hardness, good sealing, anti-alkali and moisture-proof. It forms an effective protective film on the base of the wall, strengthens the microcirculation in the wall, and reinforce the dense wall, relieves the leakage of moisture and alkaline substances, which prolongs the life of the wallpaper and wallcovering.

### 兑水比例:

基膜按0-30%比例进行清水稀释

### Water ratio

The base film is diluted with water according to the proportion of 0-30%.



### | 威泽墙基膜

WEIZE WALL BASE FILM

威泽墙基膜是采用先进技术生产而成,具有成膜厚、硬度高、封闭性好,抗碱防潮等特点,产品可固化松软墙面,涂刷后可在墙纸墙布与墙面之间形成无缝封闭保护膜,便于墙纸、墙布施工及后续维护。

Weize wall base film is produced by advanced technology. It has the characteristics of thick film, good hardness, good sealing performance, alkali resistance and moisture resistance. Form a protective film, which is convenient to construct and maintain for wallpaper and wallcovering.

### 兑水比例:

基膜按0-30%比例进行清水稀释

### Water ratio:

The base film is diluted with water according to the proportion of 0-30%.



### | 威泽婴童防霉渗透墙基膜

WEIZE MILDEW-PROOF PENETRATING WALL BASE FILM FOR INFANTS AND CHILDREN

威泽婴童防霉渗透墙基膜是针对婴童幼小体质而研发的新一代环保墙基膜,特别添加"防霉因子",配方更为温和、环保,有效呵护宝宝和家人健康。产品可固化松软墙面、耐碱防潮,提高墙体强度与致密性,增强墙体的阻水性、抗盐析性、抗碱性、抗击性和抗开裂性等性能。

Weizemildew-proof penetrating wall base film for infants and children is a product developed and designed for infants and children, which environmental-friendly. Especially added "anti-mildew factor", the formula is more mild and environmentally friendly, which effectively protecting the health of babies and family members. The product can cure soft walls, alkalir esistance and moisture resistance, improve the strength and compactness of the wall, and enhance the water resistance, salting-out resistance, alkalir esistance, improve the strength and compactness of the wall, and enhance the water resistance, salting-out resistance, alkalir esistance, improve the strength and compactness of the wall.

### 总水比例:

基膜按0-30%比例进行清水稀释

### Water rati

The base film is diluted with water according to the proportion of 0-30%.



### | 威泽防霉渗透墙基膜

WEIZE MILDEW-PROOF PENETRATING WALL BASE FILM

威泽防霉渗透墙基膜是针对墙体特点研发的一款新型产品,特别添加了"防霉因子",采用先进技术生产而成,纳米级微分子渗入墙基,加速固化松软墙面、耐碱防潮、超高的附着力,更增强墙面的抗击性和抗开裂性,便于墙纸、墙布施工及后续维护。

Weize mildew-proof penetrating wall base film is a new product developed based on the characteristics of the wall. It is specially added with "anti-mold factor" and produced by advanced technology. Nano-scale micro-molecules penetrate into the wall base, which to accelerate curing, softness the wall surface, alkali-resistant and moisture-proof, and has super high adhesion, which enhances the impact resistance and crack resistance of the wall surface. It is convenient to construction, maintenance for wallpaper and wallcovering.

### 兑水比例:

基膜按0-30%比例进行清水稀释

### Nater ratio

The base film is diluted with water according to the proportion of 0-30%.



## 墙纸墙布专业施工工具

# PROFESSIONAL CONSTRUCTION TOOLS FOR WALLPAPER AND WALLCOVERING

选用官方推荐

正规施工工具

CHOOSE THE OFFICIAL RECOMMENDATION FORMAL CONSTRUCTION TOOLS





